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Protokół nr XXII/2020 

z obrad XXII sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 30 kwietnia 2020 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji udział wzięli Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof 

4) Supiński Władysław 

5) Wądołowska Anna 

6) Duzik Sylwia 

7) Gałązka Jarosław 

8) Krasiński Stefan 

9) Zuzga Karol 

10) Sawicki Janusz 

11) Steczkowska Bogumiła 

12) Żelazna Alina 

13) Sendrowski Marek 

14) Żelazny Wojciech 

15) Zduńczyk Andrzej 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy 

4) Szewczyk Witold – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku  

5) Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Małym Płocku – Pani Iwona Połońska 

6)Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                     

i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Mały Płock – Pani Maria Szulc 

 

Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli                  

w obradach sesji. 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1045, a zakończenie o godz. 1150. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały 

Płock na lata 2020 – 2033. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę. 

9) Informacja roczna z wykonywania zadań za 2019 rok wynikających z Uchwały                        

Nr III/8/06 Rady Gminy Mały Płock z dnia 19 grudnia 2006 roku w sprawie określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich 

wydzierżawiania lub najmu. 

10) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Mały Płock z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2019 

rok. 

11) Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Gminy Mały Płock za 2019 rok. 

12) Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok. 

13) Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2019. 

14) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15) Wolne wnioski. 

16) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?                         

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XXI/2020 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu                     

w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

 Za wnioskiem głosowało – 13 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 1 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy 

– stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XXI Sesji w brzmieniu 

napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- trwa przebudowa drogi gminnej Rudka - Skroda Piasutno Żelazne i Ruda - Skroda Piasutno 

Żelazne jest ona już prawie na ukończeniu, kładziona jest masa bitumiczna i wyrównanie, 

myślę że w niedługim czasie zakończy się ta inwestycja; 
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- wniosek na Centrum Aktywizacji Lokalnej w miejscowości Włodki Chludnie został 

pozytywnie oceniony i świetlica w Kątach też jest oceniona pozytywnie, czekamy na 

podpisanie umowy i ogłoszenie przetargu, wkład własny na te wnioski jest zarezerwowany; 

- wniosek na sprzęt OSP Mały Płock złożony, nie mamy jeszcze na ten temat informacji; 

- wyposażenie Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku sprzęt nagłaśniający z funduszy 

sołeckich i częściowo z GOK-u też wniosek jest jeszcze w ocenie; 

- mamy już prawie gotowy projekt na most na rzece Skrodzie, będziemy patrzeć skąd te 

pieniądze wziąć na dofinansowanie; 

- dostawa kruszywa naturalnego, przetarg się odbył, było pięciu oferentów, wygrał                           

Jan Grzymała; 

- rozbudowa i przebudowa stacji uzdatniania wody w Rogienicach Wielkich ogłoszony jest 

już przetarg, czekamy na zgłaszanie się firm; 

- projekt z Ośrodka Pomocy Społecznej „Kluby Seniora” przygotowujemy wnioski na takie 

miejscowości jak: Chludnie Włodki, Kąty jeden wniosek i drugi wniosek Rakowo Stare, 

Rakowo Nowe; 

- przebudowa drogi Budy – Kozłówka przetarg jest ogłoszony, czekamy na firmy które się 

zgłoszą, prócz tego mamy cztery drogi w rezerwach z Funduszu Dróg Samorządowych; 

- termomodernizacja Szkół Mały Płock i Kąty prace rozpoczną się 4 maja, również z rezerwy 

04 Ministerstwa Edukacji na pomoce naukowe w kolejności jest teraz trzecia szkoła 

Rogienice Wielkie, napisaliśmy wniosek na wyposażenie sal; 

- wnioski fotowoltaika i kolektory słoneczne są w ocenie, jest to już drugi projekt, który 

napisaliśmy; 

- dostaliśmy dofinansowanie około 60 000 zł na projekt zdalna szkoła na zakup laptopów,              

24 sztuki laptopów zostały rozdysponowane między szkołami; 

- Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej usuwanie folii rolniczej                         

i odpadów pochodzących z działalności rolniczej na terenie gminy Mały Płock, wniosek 

przeszedł dobrze weryfikację wstępną; 

- droga powiatowa Włodki Chludnie do końca listopada ma być wykonana i Gmina                         

Mały Płock będzie dokładała do tej drogi 15 % kosztów własnych powiatu i gminy łącznie; 

- chcę powiedzieć, że dochody własne gminy maleją, subwencja niewystarczająca, mniejszy 

PIT, mniejszy CIT, umorzenia i to wpłynie na to że będzie trochę niekorzystnie z tym 

budżetem ; 
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- przygotowano wniosek Gminy Mały Płock do Starosty o zamianę dokumentacji na drogę 

Kołaki Strumienie - Rogienice Wielkie z 3,5 m na 5 m, ze Starostą jest już to uzgodnione, 

takie pismo jest przesłane;                       

- dostaliśmy kilka pism z prośbą o dofinansowanie, przedstawiane to było na komisjach,                                                 

w miarę możliwości gdzie mogliśmy te pieniądze przekazaliśmy; 

- jeśli chodzi o oświetlenie uliczne projekty są w przygotowaniu, trochę koronawirus nam to 

opóźnił, ale myślę, że w najbliższym czasie da się to zrealizować; 

- proszę państwa z zarządzania kryzysowego kupiliśmy materiały na Urząd Gminy do szycia 

maseczek, łącznie z wyposażeniem z Urzędu Marszałkowskiego, również i Józefowo 

otrzymało materiały, dziękuję dla Koła Gospodyń Wiejskich w Józefowie oraz wszystkich 

osób za to, że będą szyli te maski; 

- przygotowujemy projekt parkingu przy Urzędzie Gminy tam od wewnątrz, są to pieniądze               

z Infrastruktury i z LGD „Krainy Mlekiem Płynącej”, są tam pewne trudności, bo trzeba 

porozgradzać, popatrzeć jak ten cały teren zagospodarować, mamy na to przygotowane 

pieniądze  i postaramy się żeby to zrealizować jeśli wszystkie te kryteria da się spełnić; 

- dziękujemy również dla Ośrodka Pomocy Społecznej za zaangażowanie, pilnowanie 

naszych podopiecznych, Wojsko dostarczyło nam dla podopiecznych Ośrodka Pomocy 

Społecznej 300 paczek, zostały rozdane, rozwiezione, za to bardzo serdecznie dziękujemy; 

- jeśli chodzi o Rogienice Piaseczne działamy w zakresie przejęcia i kupna zlewni, myślę, że            

z tymi problemami, które tam są powoli sobie poradzimy; 

- natomiast jeśli chodzi o punkt apteczny w Małym Płocku też czekamy, bo jest 

przedsiębiorca, który chce tam zainwestować w związku z sytuacją, którą mamy to trochę się 

przedłuży; 

Dziękuję. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock 

na lata 2020 – 2033. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy - szanowni państwo najważniejsza zmiana                  

jest taka, że zaciąga się nowe zobowiązanie i termin spłat jest dłuższy o 4 lata  od poprzedniej 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, którą uchwalaliśmy 30 grudnia 2019 roku. Do budżetu 

gminy w 2020 roku wprowadza się kolejny kredyt długoterminowy w wysokości                 

506 633,00 zł i tym samym przychody z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w roku 

2020 wynoszą 1 995 633,00 zł. Do Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadzono również 

inwestycję „Rozbudowa i przebudowa stacji uzdatniania wody w Rogienicach Wielkich” oraz 

„Rozbudowa sieci kanalizacyjnej na terenie gminy Mały Płock” i to jest wartość 

kosztorysowa 3 865 084,41 zł, gdzie zaplanowane jest dofinansowanie w wysokości 

1 995 517,00 zł, wkład własny gminy 1 869 567, 41 zł, na realizację planuje się zaciągnąć 

kredyt długoterminowy  w wysokości 1 800.000,00zł . W wyniku tych zmian przesuwa się 

termin spłat kredytów  długoterminowych i sięga roku 2033.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2033. – stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2033.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XXII/109/20 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mały Płock na lata 2020-2033. - stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.7  

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2020.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  zmniejsza się plan dochodów o kwotę                      

1 036 462 zł i zmniejszenia dotyczą udziału gmin w podatku dochodowym od osób 

fizycznych 488 zł. Zmniejsza się plan dotacji celowych dla realizacji projektu 

„Termomodernizacja budynków w gminie Mały Płock” i to zmniejszenie wynikło                             

z rozstrzygniętego przetargu w niższej kwocie niż kosztorysowa, zmniejszenie jest w 

wysokości 1 567 069. Ponadto zwiększa się plan dochodów w rozdziale 75801 część 

oświatowa subwencji ogólnej o kwotę 22 313,00 zł. W rozdziale 616 drogi publiczne gminne 

zwiększa się plan z tytułu planowanego do otrzymania dofinansowania inwestycji 

przebudowa drogi gminnej w miejscowości Budy Kozłówka  i to jest kwota 252 714 zł.                

W rozdziale 92109 domy i ośrodki kultury, świetlice zwiększa się plan o kwotę 256 068 zł                   

z tytułu planowanych dochodów w ramach realizacji projektu „Centrum Aktywności Lokalnej 

we Włodkach” i „Modernizacja świetlicy Wiejskiej w Kątach”. Po stronie wydatków 

zmniejsza się plan wydatków o kwotę 529 829 zł i zmiany dotyczą zwiększenia planu w 

rozdziale 614 drogi publiczne powiatowe gdzie wprowadzono plan w wysokości 150 000 zł 

na dotację celową dla Powiatu Kolneńskiego z tytułu realizacji projektu przebudowa drogi 

powiatowej na odcinku łączącym miejscowości Włodki i Chludnie o wartości kosztorysowej  

1 744 324, 60 zł z dofinansowaniem od Wojewody 883 839, 005 zł. Ponadto zwiększa się 

plan w rozdziale 616 drogi publiczne gminne na realizację inwestycji przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Budy – Kozłówka w wysokości 430 000 zł oraz zmniejsza się plan 

wydatków w tym rozdziale w kwocie 18 000 zł, które to przenosi się do rozdziału 90002 

gospodarka odpadami komunalnymi. W rozdziale tym po zamknięciu roku 2019 

wydatkowano mniej niż otrzymano dochodów dlatego też należało zwiększyć plan wydatków  

w roku 2020. Również w rozdziale 75405 Komendy Powiatowe Policji wprowadza się 

dotację w wysokości 10 000zł środki te przesunięto z rozdziału 92109 z Gminnego Ośrodka 

Kultury. Do rozdziału 80101 szkoły podstawowe wprowadzono plan dotyczący otrzymania 

subwencji oświatowej udziałów to jest kwotę 21 825 zł. Ponadto dokonano zmiany planu na 

realizację inwestycji „Termomodernizacja budynków w gminie Mały Płock”. Kolejną zmianą 

jest zwiększenie planu w rozdziale 92109 domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby i tu 

wprowadzono plan na Centrum Aktywności Lokalnej we Włodkach  i Modernizację świetlicy 

wiejskiej w Kątach.  W wyniku tych zmian zmianie uległ wynik finansowy, który zamyka się 

deficytem budżetu w wysokości 964 582 zł, aby zbilansować budżet wprowadza się 
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przychody budżetu w postaci pożyczek i kredytów, które to po wprowadzeniu wszystkich 

wymienionych zmian wynoszą 1 995 633 zł i są większe o zaplanowane na ten rok o kwotę 

506 633 zł.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2020.- została podjęta. 

Uchwała nr XXII/110/20 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2020. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

Projekt Uchwały omówił Pan Witold Szewczyk – Podinspektor Urzędu Gminy.                        

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez 

nie analizowany. Pan Witold Szewczyk – Podinspektor Urzędu Gminy- szanowni państwo 

przedstawiłem państwu na komisjach problem dotyczący niniejszego projektu uchwały w 

związku z tym proszę o podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przekazania skargi 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na 

skargę. - stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XXII/111/20 w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę.- stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad. 9 

Informacja roczna z wykonywania zadań za 2019 rok wynikających z Uchwały                        

Nr III/8/06 Rady Gminy Mały Płock z dnia 19 grudnia 2006 roku w sprawie określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich 

wydzierżawiania lub najmu. 

 

Informację przedstawiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Informacja była                      

w materiałach. Została omówiona przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i była przez nie 

analizowana.  

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – informacja przedstawiona za 2019 rok dotyczy 

następujących zadań: dzierżawy i najmu lokali, dzierżawy gruntów i użytkowania 

wieczystego. W najem i dzierżawę mamy oddane 566,21 m 2 powierzchni lokalów 

mieszkalnych i użytkowych. Dochód z tytułu najmu za 2019 rok wynosi 123 400, 49 zł. 

Ogólna powierzchnia gruntów oddanych do dzierżawy wynosi 2,2045 ha z tego tytułu 

otrzymano dochód w kwocie 498,09 zł. Jeżeli chodzi o użytkowanie wieczyste mamy oddane 

działki w użytkowanie wieczyste w Małym Płocku dot. budynku Lecznicy, budynku 

administracyjno - biurowego w Małym Płocku, dom nauczyciela i również szkoła. Podjęte są 

stosowne działania w ramach przekształcenia użytkowania wieczystego we własność. 

Przekształceniu w 2019 roku uległa powierzchnia 0,537 ha z czego był dochód 1 690,85 zł.  
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Ad.10 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Mały Płock z organizacjami 

pozarządowymi  i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

za 2019 rok. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Sprawozdanie było w 

materiałach. Zostało omówione przez Beatę Muniak na Komisjach i było przez nie 

analizowane.  

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – rok rocznie z realizacji Programu współpracy 

Gminy Mały Płock z organizacjami pozarządowymi należy przedstawić sprawozdanie.                  

Rada Gminy Mały Płock przyjęła uchwałą Nr II/10/18 w dniu 27 listopada 2018 roku 

Program współpracy Gminy Mały Płock z organizacjami pozarządowymi na 2019 rok. 

Współpraca z organizacjami miała charakter pozafinansowy z uwagi na to, że organizacje 

pozarządowe działające na terenie Gminy nie złożyły z własnej inicjatywy wniosku o 

realizację zadań i nie było ogłoszonego konkursu ofert, dlatego nie została wprowadzona 

żadna kwota na realizację tych zadań do budżetu gminy. Jeżeli chodzi o działalność 

pozafinansową to tutaj należy wspomnieć, że organizacje pozarządowe działające na terenie 

naszej gminy w szczególności OSP i Koła Gospodyń Wiejskich angażują się we współpracy       

z Ośrodkiem Kultury w Małym Płocku w organizację imprez cyklicznych, które cieszą się 

coraz większą popularnością wśród mieszkańców są to np..: Dni Małego Płocka, Dożynki 

Gminne bądź rocznice odzyskania przez Polskę Niepodległości. 

 

Ad. 11 

Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Gminy Mały Płock za 2019 rok. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Sprawozdanie było w 

materiałach. Zostało szczegółowo omówione przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i było 

przez nie analizowane.  

W imieniu Przewodniczących Komisji stałych sprawozdanie przedstawiła Pani Beata 

Muniak – Sekretarz Gminy – jeżeli chodzi o sprawozdanie z działalności komisji, komisje 

działają w oparciu o plany pracy uchwalone uchwałą Rady Gminy. Dwie komisje: Komisja 

Rewizyjna i Komisja Rolnictwa w ciągu 2019 roku odbyła 16 posiedzeń. Rada Gminy 

przyjęła w 2019 roku 70 uchwał i w związku z tym komisje opiniowały projekty między 

innymi 4 uchwał dot. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mały Płock                           
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i 14 uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy i jeszcze szereg innych uchwał i przyjęły 

sprawozdania z realizacji zadań wykonywanych przez Urząd Gminy i jednostki gminne. 

Natomiast Komisja Oświaty, Kultury Porządku Publicznego i Spraw Socjalnych oraz Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji odbyła 15 posiedzeń i też opiniowała te 70 uchwał dodatkowo 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji rozpatrzyła 2 petycje, które wpłynęły do Rady Gminy. 

 

 

Ad. 12 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok. 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2019 rok przedstawiła Pani Iwona Połońska – 

Kierownik OPS w Małym Płocku. Ocena zasobów pomocy społecznej była w materiałach. 

Została szczegółowo omówiona przez Panią Iwonę Połońską na Komisjach i była przez nie 

analizowana.  

Pani Iwona Połońska – Kierownik OPS w Małym Płocku – sporządzenie Oceny Zasobów 

Pomocy Społecznej jest zadaniem obowiązkowym wynikającym z art. 16 a ustawy o pomocy 

społecznej. Ocena została przygotowana na podstawie danych zebranych przez Ośrodek 

pomocy Społecznej za pośrednictwem systemu centralnej Aplikacji statystycznej 

Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. Analizując dane tabelaryczne dotyczące 

ilości osób i kwot przyznanych świadczeń można zauważyć, że zmniejszyła się lub 

zwiększyła się liczba osób korzystających z niektórych świadczeń, zauważono spadek liczby 

osób pobierających zasiłki okresowe, spadek dożywania dzieci w szkołach, wzrost rodzin 

pobierających świadczenia wychowawcze, a także spadek rodzin, które pobierają świadczenia 

rodzinne. Spadła też liczba osób pobierających zasiłki stałe. W naszej gminie oprócz                 

Ośrodka Pomocy Społecznej nie ma żadnych innych instytucji ani organizacji 

pozarządowych, które zajmowałyby się świadczeniem usług i pomocy dla ludności, natomiast 

jest taka potrzeba, aby powstała chociaż jedna taka instytucja, która by świadczyła tego 

rodzaju usługi. 

 

Ad. 13 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2019. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Maria Szulc - Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Mały Płock. 
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Sprawozdanie było w materiałach. Zostało szczegółowo omówione przez Panią Marię Szulc 

na Komisjach i było przez nie analizowane.  

Pani Maria Szulc – Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Mały Płock – Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych musiała dbać o przepisy ustawy o wychowaniu                  

w trzeźwości oraz zadania zawarte w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na dany rok. W roku 2019 

realizując powyższe zadania komisja odbyła 8 posiedzeń, w związku z powyższym wobec                  

9 osób skierowano wniosek do Sądu o przymusowe leczenie, dwie osoby wyraziły chęć 

podjęcia dobrowolnego leczenia, które jest kontynuowane i realizowane przez członków 

Komisji. Od dwóch lat działa na terenie gminy z siedzibą w Ośrodku Pomocy Społecznej 

Mały Płock Punkt Informacyjny, udzielono tam 12 porad dla 10 osób.                         

Organizowano i wspierano wypoczynek letni dla dzieci oraz szereg innych działań, które 

zostały szczegółowo opisane w następnym podpunkcie. Łącznie na program Profilaktyki w 

roku 2019 wydano 58 526,04 zł 

 

 

Ad. 14 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  

 

 

 

Ad. 15 

Wolne wnioski. 

Pani Bogumiła Steczkowska – Radna – zgłaszam możliwość zakupienia stodoły od 

mieszkańca zam. Józefowo celem przekształcenia jej na świetlicę wiejską, zakup opiewa na 

kwotę 50 000 zł plus koszty notarialne, świetlica jest niezbędna, wręcz bardzo potrzebna do 

życia społecznego mieszkańcom, w miejscowości od lat funkcjonuje Koło Gospodyń 

Wiejskich. Koło Gospodyń Wiejskich jest bardzo kreatywne i bardzo aktywne, lecz z powodu 

braku lokalu aktywność ta jest znacząco utrudniona. Bardzo proszę w imieniu własnym oraz 

mieszkańców wsi Józefowo Pana Wójta oraz Państwa Radnych Gminy Mały Płock                            

o dokładne przeanalizowanie niniejszej sprawy  i pozytywne odniesienie się do niej. 
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Pani Anna Wądołowska – radna – ja chciałabym zapytać o parking przy kościele, czy ta 

kostka będzie tam układana czy nie? 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – parking oczywiście będzie układany, ale ja 

wyjaśniałem radnym, jak wygląda sytuacja, Ksiądz Proboszcz zrobi to ze swojego, myślę, że 

do końca tego roku zacznie. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – jeżeli chodzi o wniosek Pani Radnej pomyślimy                       

i zobaczymy jak sytuacja wygląda, co to jest za obiekt, co można z niego zrobić, jakie będą 

koszty, położenie nie jest złe bo jest blisko, z tego co znam tą sprawę. Przeanalizujemy                       

i zobaczymy, bo jednak koszty będą dość duże, bo sam zakup to nie wszystko, jeszcze 

wykończenie, zrobienie tych wszystkich rzeczy, to jest spora kwota. Jeżeli z sołeckiego 

byśmy przekazali pieniądze, czy ze sprzedaży żwirowni, którą macie i nie korzystacie z niej, 

to już trochę grosza by było i trzeba pomyśleć co dalej. Nie jestem przeciw, trzeba 

przeprowadzić dyskusję, rozmowę i czy to wszystko ma sens, chodzi o ten obiekt. 

Pan Marek Sendrowski – radny – Panie Wójcie mam pytanie czy sołtysi drugą ratę podatku 

będą zobowiązani zbierać? 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – na naszej stronie internetowej jest podane konto                           

i mogą przelewać, natomiast jeżeli sołtys chce zbierać, to nie ma problemu, już te obostrzenia 

są łagodniejsze, można już się kontaktować przy zachowaniu środków ostrożności, nie ma 

przeszkód. Jeszcze chcę poinformować, że są pieniądze na akcyzę, także proszę swoim 

mieszkańcom przekazać, żeby przychodzili i odbierali pieniądze ci którzy mają do kasy, zaś 

ci którzy podali na konto wpłyną im na konto. 

 

Ad. 16 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XXII Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Beata Muniak                                                                                      Jarosław Gałązka 


